
Referat styremøte 22.11.21: 

  Tid: 2100 – 2300 

  Sted: Parkveien 6A 

 

Tilstede: Audun Aanes-Stranda, Olav Ellingsen, Kristian Ellingsen, Tommy Elde og 

Brynjar Berntsen. 

 

SAK 10/21: RESYME HØSTTFEST 20.11.21: 

I forkant av festen ble det arrangert en Singel-turnering. 24 spillere deltok i 

turneringa som startet kl. 1100 med avslutning ca kl. 1630. 

Klokken 1900 var det duket til fest med aperitiff kl. 1900.  

34 medlemmer med fruer/samboere deltok på festen. Bespisningen var lagt til Du 

Verden med valgfri meny og drikke. Etter middagen fortsatte festen på Kvitbrygga 

med kaffe, kaker og avec. 

Turneringa ble også spillet på Kvitbrygga – 2.etasje. 

Startkontingent for turneringa var satt til kr. 100,- per spiller. 

Festen var gratis for klubbens betalende medlemmer – andre betalte kr. 200,- 

Totalt ble dette en stor kostnad, men vel anvendte penger. Meget vellykket! 

 

SAK 11/21: JULEBUKKEN. LOKALER/KANTINE/ANNONSERING/INNBYDELSER: 

  Julebukken arrangeres 15. januar 2022. I første omgang er Kleiva bygdehus reservert. 

  Samfunn- salen er også en mulighet, men får ikke noen avklaring før over nyttår. 

  Brynjar tar kontakt med SE gruppen for å høre om det er mulig å leie Kantina til dette  

  arrangement. 

Når det gjelder servering i forbindelse arrangementet, så skal vi forsøke å sette 

denne jobben til eksterne. Hvis ikke dette lykkes har vi en plan B. 

Kristian legger ut turneringa og ordner det praktiske hva angår Forbundspoeng m.m. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 12/21: Siste spillekveld før jul er 14. desember. Man ble enige om at det spilles 24 spill.  

Matpause med varmt smørbrød. Man ble enige om at man ikke bruker for mye 

penger på matservering da vi nettopp har hatt stor fest. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 13/21: NYBEGYNNERKURS I JANUAR: 

I januar starter vi opp en reklamekampanje – i bladet Vesterålen - for nybegynnerkurs 

med oppstart i slutten av måneden. 

Kristian fremmet forslag om at selve kurset legges til klubbens spillekvelder – 

tirsdager - men at kursdeltakerne møter en time i forkant for opplæring. 

 

VEDTAK: Enstemmig.( Meget godt forslag) 



SAK 14/21: ROMJULSBRIDGE: 

  Det skal arrangeres Romjulsbridge den 28.desember på Folkvang bygdehus. 

  Oppmøte kl. 1515. Ferdig ca. kl. 2000. 

Det legges ut liste på spillekveldene for påmelding. Kristian legger også 

påmeldingsliste på kretsens hjemmeside. 

Man kan enten melde seg på som par – eller som singel. 

Spillgaranti. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

 

SAK 15/21: Kantina SE vs Folkvang bygdehus. 

  Vi har vært i kontakt med SE-gruppen med søknad om leie av kantina. 

  Vi har fått tilbakemelding på at vi kan leie denne fra januar 2022. 

Det ble fremmet forslag om at vi velger kantina hos SE da dette er et større og bedre 

lokale. Det betyr ikke at vi har vært misfornøyd med Folkvang. 

Brynjar tilskriver Folkvang en av de næreste dager med beskjed om at leieforholdet 

opphører fra nyttår. 

 

VEDTAK: Enstemmig besluttet at vi leier kantine hos SE gruppen fra januar 2022. 

 

SAK 16/21: SCRATCH VS HCP: 

  På terminlista er alle turneringer oppsatt som hcp - turneringer. 

Kunngjøring av kveldsresultater i avisen er basert på hcp resultater. 

Sammenlagtlistene er basert på Scratch. 

Skal vi fortsette med det eller forandre? 

 

VEDTAK: Enstemmig besluttet at vi fortsetter denne ordningen. 

 

 

SAK 17/21: GODTGJØRELSE TIL DE SOM LAGER MAT PÅ SPILLEKVELDENE: 

Det ble fremmet forslag om at den/de som lager mat til spillekveldene får en 

godtgjørelse på kr. 10,- per deltakende spiller. Det vil da være unødvendig med 

innlevering av utlegg/regninger. 

Beløpet utbetales snarest etter siste spillekveld. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

   

  Brynjar 
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